



**General Assembly 2023 *document* de l'Assemblée Générale 2023**

**Item 22**

---

Topic / Thème: **Number of members to the Executive Committee 2023–2027**

**Nombre de membres du Comité exécutif 2023–2027**

Rapporteur: **Thomas Schulz, Secretary-General / Secrétaire général**

Date: **12 May 2023**

---

**ICA Statutes, Article 12. Composition of the Executive Committee**

**Selon les statuts de l'ACI, Article 12. Composition du comité exécutif:**

The Executive Committee of the Association consists of the following members:

Le Comité exécutif de l'association comprend les membres suivants :

...

- Five to seven Vice-Presidents, the exact number to be decided at the General Assembly of Delegates. They assist the President in the performance of his or her different duties.
  - Cinq à sept Vice-Présidents, le nombre précis est décidé lors de l'assemblée générale des Délégués. Ils assistent le Président dans l'exécution des différentes tâches.
- 

**The Executive Committee suggests to the General Assembly seven Vice-Presidents for the period of 2023–2027.**

**Le Comité exécutif propose à l'Assemblée générale sept vice-présidents pour la période 2023–2027.**